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PROCES–VERBAL 
al ședinței extraordinare a Consiliului Județean Galați 

din data de 03 februarie 2023 
 
 

             Ședința extraordinară a Consiliului Județean Galați a fost convocată de îndată 
prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean Galați nr. 179 din 01 februarie 2023, 
a fost publicată în ziarele „Viața liberă” Galați și „Monitorul de Galați” – edițiile on–line 
din 01 februarie 2023 – și a fost afișată la sediu, potrivit procedurii prevăzute de 
Regulament și de Codul administrativ, având următorul proiect al ordinii de zi: 

1. Aprobarea Ghidului privind identificarea şi selecţia partenerilor relevanţi în 
vederea constituirii Grupului judeţean de coordonare a tranziţiei la neutralitatea 
climatică la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027 şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Grupului judeţean pentru coordonarea tranziţiei la neutralitatea climatică 
la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027; 

Inițiator: Costel Fotea 
2. Rapoarte, informări, întrebări, interpelări, diverse. 

 

             A participat ca invitat domnul Claudiu-Sorin Gavril – Prefectul județului Galați. 
 
 

Ședința Consiliului Județean Galați s–a desfășurat utilizând mijloace electronice de 
comunicare simultană la distanță.   

 
 

Domnul Pres edinte, î n deschiderea s edint ei, adresa ndu-se doamnelor s i 
domnilor consilieri judet eni, le-a mult umit pentru ca  au dat curs invitat iei de 
participare la s edint a extraordinara .  

Adresa ndu-se doamnelor s i domnilor consilieri judet eni, a salutat prezent a la 
aceasta  s edint a  a domnului prefect Claudiu-Sorin Gavril. 

În continuare, i-a dat cuvântul secretarului general al județului Coca Ionel care a 
făcut apelul nominal pentru a stabili prezența la ședință.   

Domnul Coca Ionel a făcut apelul nominal. 
Domnul Președinte a informat că, dintr-un număr de 33 de consilieri județeni în 

funcție + Președintele Consiliului Județean Galați au fost prezenți 31 de consilieri 
județeni în funcție + Președintele Consiliului Județean, deci ședința a început, fiind 
întrunite condițiile regulamentare pentru desfășurarea acesteia. 

În sală a fost prezent Președintele Consiliului Județean Galați, Fotea Costel. 
           În sistem on-line au fost prezenți următorii consilieri județeni: 
Adumitroaiei Răzvan–Ionuţ, Alexandru Adrian–Dănuț, Antofi Eugenia–Simona, 
Buțurcă Octav, Cambanache Liliana, Constandachi Constantina, Costea Tudorel, 
Cucu Doina, Diaconu Vasile, Drăgan Ana-Raluca, Enache Mioara, Gasparotti 
Florinel–Petru, Grosu Constantin, Grosu Elena, Iosif Iulian, Istudor Gigel,          
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Ișfan Dumitru, Mănăilă Valeriu, Mocanu Georgia–Cornelia, Nechifor Alexandru, 
Oprea Radu–Adrian, Polinschi Mihai, Popa Octavian, Porumb Cătălin–Nicolae, 
Radu Valentin, Rusu Georgiana–Iuliana, Sandu Mitică, Stan Ionel, Stanciu Silvius, 
Șapira Violeta și Vasiliu Doina. 
            Au lipsit următorii consilieri județeni: Căluean Anghel–Costel și Manoliu 
Tiberiu–Codruț. 
            Doamna consilier județean Vasiliu Doina s-a deconectat de la sesiunea 
video după votarea ordinii de zi a ședinței. 
            Domnul consilier județean Manoliu Tiberiu-Codruț s-a conectat la sesiunea 
video înainte de votarea punctului 1 de pe ordinea de zi. 
 

          Domnul Președinte a informat că potrivit art. 138 alin. (13), alin. (14) și alin. (15) 
din Codul administrativ, a fost prezentat la mapă procesul–verbal al ședinței ordinare a 
Consiliului Județean Galați din data de 26 ianuarie 2023. 
          A întrebat dacă sunt observații în legătură cu procesul–verbal. 
          Nefiind observații, a supus la vot procesul–verbal. 
          S-a aprobat cu 32 de voturi „pentru”. 
 

          Domnul Președinte a întrebat dacă sunt observații cu privire la ordinea de zi așa 
cum a fost transmisă la mape și publicată în presa locală. 
          Nefiind observații, a supus la vot ordinea de zi: 

1. Aprobarea Ghidului privind identificarea şi selecţia partenerilor relevanţi în 
vederea constituirii Grupului judeţean de coordonare a tranziţiei la neutralitatea 
climatică la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027 şi a Regulamentului de organizare şi 
funcţionare a Grupului judeţean pentru coordonarea tranziţiei la neutralitatea climatică 
la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027; 

Inițiator: Costel Fotea 
2. Rapoarte, informări, întrebări, interpelări, diverse. 

 

 
 

            S-a aprobat cu 32 de voturi „pentru”.     
 

            Doamna consilier județean Vasiliu Doina s-a deconectat de la sesiunea 
video. 
 

S-a trecut la punctul 1 din ordinea de zi: 
Aprobarea Ghidului privind identificarea şi selecţia partenerilor relevanţi în 

vederea constituirii Grupului judeţean de coordonare a tranziţiei la neutralitatea 
climatică la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027 şi a Regulamentului de organizare 
şi funcţionare a Grupului judeţean pentru coordonarea tranziţiei la neutralitatea 

climatică la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027 
                                                                                                    Inițiator: Costel Fotea 

            Domnul Președinte a întrebat dacă sunt observații cu privire la proiectul de 
hotărâre sau la documentația de fundamentare. 
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A informat că la acest proiect de hotărâre există un amendament și l-a rugat pe 
inițiatorul amendamentului să îl prezinte. 

Domnul Oprea Radu–Adrian a prezentat următorul: 
 

«A M E N D A M E N T  
 

 (înregistrat la Consiliul Județean Galați sub nr. 1.903/02.02.2023) 
 

La Proiectul de Hotărâre (nr. 1021/16.01.2023) de pe ordinea de zi a ședinței 
extraordinare a Consiliului Județean Galați din data de 03 februarie 2023 privind 
Aprobarea Ghidului privind identificarea şi selecţia partenerilor relevanţi în 
vederea constituirii Grupului judeţean de coordonare a tranziţiei la neutralitatea 
climatică la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027 şi a Regulamentului de organizare 
şi funcţionare a Grupului judeţean pentru coordonarea tranziţiei la neutralitatea 
climatică la nivelul judeţului Galaţi 2021-2027: 

 
1. Propunem modificarea Ghidului privind identificarea și selecția partenerilor 

economici și sociali și ai organismelor care reprezintă societatea civilă în vederea 

constituirii Grupului județean de coordonare a tranziției la neutralitatea climatică la 

nivelul județului Galați 2021–2027, astfel: 
 

1.1. Pagina nr. 6:  Pentru stabilirea componenței Grupului județean pentru coordonarea 

tranziției la neutralitatea climatică trebuie avute următoarele aspecte:  
 

[…] C. Reprezentanți ai societății civile, mediului de afaceri, universitar de la nivelul 

județului Galați = 10 membri, cu drept de vot, din următoarele categorii: […] 
 

Propunem astfel completarea acestui paragraf cu specificarea clară că membrii societății 

civile au drept de vot. 
 

1.2. Pagina nr. 17: Propunem modificarea Anexei 3 – Grila de calificare pentru selecția 

membrilor prin adăugarea punctului 8 – Solicitantul are sediul/filiala/sucursala în 

județul Galați. Considerăm că o asociație care nu are sediul/filială/sucursală în județul 

Galați nu ar trebui să fie eligibilă să facă parte din această  structură cu rol consultativ dar 

important în gestionarea finanțărilor acordate exclusiv județului Galați. De asemenea, 

conform punctului C din componența Grupului județean pentru coordonarea tranziției la 

neutralizarea climatică, din această structură fac parte Reprezentanți ai societății civile, 

mediului de afaceri, universitar de la nivelul județului Galați.  
 

1.3 Pagina nr. 18: Propunem modificarea Anexei 4 – Grila de evaluare și selecția 
membrilor prin: 

 

a. Modificarea criteriului 2 – Reprezentarea organizației la nivel teritorial 
(evenimente, acțiuni, activități, membri), prin înlocuirea subcriteriului 1 – Organizația 
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are sediul/filiala/sucursala în județul Galați (5 puncte) sau membri din județul Galați  
(2 puncte) care devine Organizația are proiecte dovedite prin contracte de 
finanțare/contracte de colaborare la nivel județean (5 puncte) sau contracte de 
finanțare/contracte de colaborare la nivel local (2 puncte). 
 

b. Înlocuirea criteriului 5 – Modul în care preconizați că participarea organizației 
dumneavoastră va aduce valoare adăugată activității Grupului de coordonare a 
tranziției la neutralitatea climatică la nivelul județului Galați cu criteriul Nivelul de 
specializare în categoria pentru care candidează, dovedit prin CV-uri ale experților 
din cadrul organizației și număr de persoane din județul Galați atins prin 
proiectele implementate. Punctarea în cadrul acestui nou criteriu se poate face astfel: 

 

 Organizația prezintă un nivel ridicat de specializare în categoria pentru care   
candidează, dovedit prin personal cu expertiză și realizări în domeniu (minim 3 
acțiuni întreprinse, cuantificarea grupului țintă care a beneficiat de pe urma 
acțiunilor organizate și minim 2 CV-uri ale persoanelor implicate din cadrul 
organizației) – 10 puncte. 

 Organizația prezintă un nivel mediu de specializare în categoria pentru care 
candidează, dovedit prin personal cu expertiză și realizări în domeniu (1-2 
acțiuni întreprinse, cuantificarea grupului țintă care a beneficiat de pe urma 
acțiunilor organizate și minim 1 CV din rândul persoanelor implicate din cadrul 
organizației) – 5 puncte. 

 Organizația nu prezintă specializare în categoria pentru care candidează – 0 
puncte. 

 

Considerăm că în varianta actuală, criteriul 5 este subiectiv și nu poate fi 
cuantificat prin documente justificative. 

 

1.4 – Pagina 14: Anexa 2, Formularul de intenție, se modifică în concordanță cu noile 
propuneri. 
 

Inițiatori: consilierii județeni ai Partidului Național Liberal 
 

Semnează: Oprea Radu–Adrian» 
 

Domnul Președinte i-a comunicat că se înțelege, din ceea s-a propus, că se dă 
posibilitatea și celor care sunt din afara județului să poată participa.  

Domnul Oprea Radu–Adrian i-a precizat că nu, ci exact invers. A subliniat că cei, 
care sunt din afara județului, să nu participe. 

Domnul Președinte i-a transmis că dacă urmărea prevederile Regulamentului, 
tocmai acest lucru este stipulat și anume că se adresează strict doar pentru cei care 
sunt din județul Galați, nu și pentru cei care au activitate în județul Galați, dar nu au 
sediul în județul Galați. În momentul de față, programul se adresează doar celor care 
sunt din județul Galați.  
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Domnul Oprea Radu–Adrian i-a menționat că, după cum se observă, la grila de 
punctaj, organizația primește 5 puncte dacă are sediul/filială/sucursală în județul 
Galați și 2 puncte dacă are membri din județul Galați. Deci, membri – orice organizație 
din țară poate să aibă doi membri din județul Galați. Dânșii au propus ca, printre 
criteriile de eligibilitate, să se regăsească și acest criteriu ca asociația să fie practic, 
legal, constituită în județul Galați. Și, atunci, nu mai are rost să puncteze, la grila 
calitativă, cu 5 puncte dacă are sediul/filiala sau sucursala în județul Galați. Ea trebuie 
să aibă, practic, sediul în Galați. Și, ca atare, acest criteriu este propus să fie înlocuit cu 
alt criteriu, așa după cum a dat citire.  

Domnul Președinte i-a comunicat faptul că așa cum prevede și Ghidul și 
procedura – procedura de selecție a partenerilor privați pentru Comitetul de 
Monitorizare al POTJ – a fost pus în dezbatere publică încă din data de 11 ianuarie. Fișa 
de candidatură pentru Comitetul de Monitorizare cuprinde, de asemenea, condiția ca 
organizația care aplică să aibă sediul social/ filială/sucursală în județele eligibile POTJ. 
Fișele de candidatură, din toate procedurile aflate deja în desfășurare din celelalte cinci 
județe, cuprind de asemenea condiția ca organizația care aplică să aibă sediul 
social/filială/sucursală în județele eligibile POTJ: Gorj, Hunedoara, Dolj, Prahova, 
Mureș. Recomandarea M.I.P.E. (Ministerul Investițiilor și Proiectelor Europene) pentru 
realizarea procedurii de selecție a Grupului teritorial pentru fiecare județ a fost ca 
această procedură să fie destul de restrânsă, dar a fost făcută publică și a fost în 
dezbatere, tocmai pentru a da posibilitatea și celor care au propuneri să le aducă 
acestui Regulament. A precizat că, din ce observă, suntem cam sigurul județ din cele 
șase județe care a făcut această dezbatere. 

Domnul Oprea Radu–Adrian a specificat faptul că dânsul nu a fost invitat… Și, 
sincer, l-ar ajuta… 

Domnul Președinte le-a adresat rugămintea ca atunci când sunt astfel de lucruri 
sau cum a fost acest Regulament în dezbatere, considerând că nu pică gradele nimănui 
dacă dă un telefon, să existe o discuție, un dialog  – nefiind atât de complicat. 

Domnul Oprea Radu–Adrian a afirmat că nu a știut, menționând că dânsul nu se 
uită, în fiecare zi, pe site-ul consiliului județean pentru a vedea dacă s-a mai publicat 
ceva.  Pentru a cunoaște din timp acest lucru, colegial ar fi ca atunci, când se publică un 
document important, să primească și dumnealor un mail. Este bine că a fost publicat pe 
11 ianuarie, dar dânsul nu a știut. A aflat de acest Regulament acum două zile, când a 
primit convocarea pentru această ședință de îndată. Și, atunci, probabil dacă se 
dezbătea mai mult, poate… ieșeau altfel. 

Domnul Președinte i-a spus cu toată aprecierea, că, sincer, nu are treizeci și cinci 
de secretare în consiliul județean pentru treizeci și cinci de consilieri județeni și indică 
ca, din când în când, să se mai uite pe site-ul acesta al consiliului județean… 

 

Domnul consilier județean Manoliu Tiberiu-Codruț s-a conectat la sesiunea 
video. 
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Domnul Manoliu Tiberiu-Codruț, adresându-se domnului președinte, a arătat că 
era vorba de un mail, nu de altceva. 

Domnul Președinte i-a comunicat că, se pot vedea, pe site-ul consiliului, acestea 
sunt în dezbatere și, din când în când, îl pot accesa.  

Domnul Manoliu Tiberiu–Codruț i-a spus: „Păi, noi vrem la comisii, dar ați aplicat 
tactica pământului pârjolit. Vă ascundeți ca hoții. Nici nu votați. Rușine!” 

Domnul Președinte i-a comunicat: „bine că ați învățat dumneavoastră primarul 
de la Tecuci să adopte o tactică și mai de pârjolire”. 

Domnul Manoliu Tiberiu–Codruț a intervenit: „Dar lăsați primarul de la Tecuci! … 
Tecuci, care vă bateți joc de un oraș întreg”.  

Domnul Președinte i-a transmis: „Auziți, dar încercați să nu ne dați 
dumneavoastră lecții de morală, că sunteți ultima persoană de pe pământ care poate da 
lecții de morală!” 

Domnul Manoliu Tiberiu–Codruț i-a replicat: „Vă dau întotdeauna”. 
Domnul Președinte a intervenit: „Da, cum să nu!” 
Domnul Manoliu Tiberiu–Codruț a continuat: „Sunteți un fake!” 
Domnul Președinte i-a spus: „Mai vedem”. 
În continuare, a precizat că potrivit prevederilor art. 67 alin. (12) din 

Regulament: „Amendamentele se comunică de îndată spre avizare comisiilor de 
specialitate competente a aviza proiectul de hotărâre amendat, precum și, spre analiză, 
compartimentelor de resort din cadrul aparatului de specialitate, care semnează 
raportul de specialitate. Amendamentele formulate se pot supune la vot doar dacă sunt 
însoțite de avizul comisiilor de specialitate competente a aviza proiectul de hotărâre 
amendat și de raportul compartimentelor de resort. […] Amendamentele se supun 
votului Consiliului Județean Galați în ordinea în care au fost formulate, sub condiția 
obținerii prealabile a avizelor și rapoartelor precizate mai sus.[…].” 
           Prin raportul de specialitate al compartimentelor de resort se constată că punctul 
1.1. al amendamentului propus îndeplinește condițiile de temeinicie. De asemenea, se 
constată că celelalte puncte ale amendamentului nu îndeplinesc condițiile de 
temeinicie. Se constată că punctul 1.1. al amendamentului a primit avizul favorabil al 
comisiilor de specialitate, în vreme ce celelalte puncte ale amendamentului nu au primit 
avizul comisiilor de specialitate. În aceste condiții poate fi supus votului doar punctul 
1.1. al amendamentului, celelalte puncte neputând fi supuse la vot, conform 
prevederilor din Regulamentul precizat mai sus. 

A supus la vot punctul 1.1. din amendament. 
            S-a aprobat cu 32 de voturi „pentru”.     

A supus la vot proiectul de hotărâre cu punctul din amendament votat și aprobat 
anterior. 
            S-a aprobat cu 23 de voturi „pentru”, 0 voturi „împotrivă” și 9 „abțineri” 
(Antofi Eugenia–Simona, Costea Tudorel, Diaconu Vasile, Iosif Iulian, Manoliu 
Tiberiu–Codruț, Mocanu Georgia–Cornelia, Oprea Radu–Adrian, Popa Octavian și 
Radu Valentin). 
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S-a trecut la punctul 2 din ordinea de zi: 
Rapoarte, informări, întrebări, interpelări, diverse 

 Domnul Președinte a întrebat dacă sunt observații cu privire la informările sau 
rapoartele ce au fost prezentate la mape.  

Domnul Oprea Radu–Adrian, adresându-se domnului președinte, are o scurtă 
observație legată de temeinicia punctelor 1, 2, 3 și 4. Dânsul a studiat și Ghidul 
Programului pentru tranziție justă de la nivel național, acolo unde se face Comitet de 
Monitorizare și acest criteriu… de la criteriul 5 – despre care spun dumnealor că este 
subiectiv, nu se regăsește printre criteriile de la nivel național. Se regăsesc acolo doar 
criterii care pot fi dovedite cu documente justificative. A menționat că a dorit să mai 
completeze cu cele expuse.  

Domnul Președinte a remarcat că a reușit să îl studieze la nivel național și nu a 
reușit să îl studieze pe acesta, la nivel local. În continuare, în închiderea ședinței, a 
adresat o rugăminte: „consilierii, când mai consumă ceva, dimineața, să nu mai intre în 
ședință, că totuși este o ședință decentă. Zi frumoasă tuturor!” 

Domnul Diaconu Vasile a dorit să adreseze o întrebare.  
Domnul Președinte i-a comunicat că s-a terminat ședința.  
Domnul Diaconu Vasile l-a întrebat, subliniind faptul că au și dumnealor dreptul 

să ia cuvântul,  dacă pot sau nu pot vorbi. 
Domnul Iosif Iulian a considerat că astfel de exprimări nefericite cum că s-au 

consumat anumite lucruri de dimineață sunt total… 
Domnul Președinte i-a comunicat: „Vedeți… în primul rând, aveți grijă de ce 

vorbesc consilierii dumneavoastră că, totuși, este o ședință decentă”. 
Domnul Președinte i-a dat cuvântul domnului consilier județean Diaconu Vasile. 
Domnul Diaconu Vasile a specificat că fiecare răspunde în nume propriu. A 

afirmat: „De asta, eu nu cred că puteți lua cuvântul altui consilier pentru că unul nu vă 
convine cum vorbește. Eu așa consider”.  

Domnul Președinte a afirmat: „Așa… Și eu trebuie să accept pe fiecare cum 
vorbește, pentru că se trezește dimineața cum se trezește”. 

Domnul Diaconu Vasile a susținut că nu, aceasta fiind ședința consiliului 
județean. Pentru data viitoare, pentru a lămuri chestia aceasta cu dezbaterile publice, a 
dorit să îi adreseze o întrebare. Referindu-se la afirmația făcută și anume că fiecare 
consilier județean trebuie să aibă secretară, a considerat că este simplu, astfel la orice 
dezbatere publică înseamnă că proiectul va veni și la consiliul județean, la consilierii 
județeni, pentru aprobare. I se pare corect să primească și dumnealor proiectul când se 
deschide dezbaterea publică, prin intermediul secretarei, deci nu este așa complicat. În 
al doilea rând, după cum a mai explicat, anul trecut, la dezbaterea bugetului a trimis 
niște propuneri pentru care n-a primit niciun răspuns. Dânsul consideră că legiuitorul a 
pus aceste dezbateri publice în special pentru ceilalți, ca să poată face propuneri. 

Domnul Președinte a arătat că este corect.  
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Domnul Diaconu Vasile a considerat că este dreptul consilierilor județeni să facă 
propuneri atunci când proiectul vine la dezbatere, la analiză la dumnealor, la comisie. 
Deci, plecând de la cele spuse de fiecare dată și anume că de ce nu au făcut propuneri la 
dezbaterea publică, a specificat că dreptul dumnealor, ca și consilieri, este de a le face în 
comisii. I se pare corect să nu le fie luat acest drept. 

Domnul Președinte l-a întrebat dacă le-a luat dreptul de a nu face. I-a menționat 
că au făcut amendamente, au făcut propuneri. 

Domnul Diaconu Vasile i-a răspuns că nu le-a luat acest drept, dar de fiecare dată 
le spune că a fost în dezbatere publică… 

Domnul Președinte i-a precizat: „Ați făcut propuneri. Dacă ele trec mai departe 
sunt supuse, dacă nu trec, nu sunt supuse. Deci aveți dreptul, ați făcut”. 

Domnul Diaconu Vasile i-a răspuns că este corect, nicio problemă. Dar să nu se 
mai facă afirmații cum că nu s-au uitat pe site-ul…  

Domnul Președinte i-a subliniat că sunt pe site. A precizat că, aceste proiecte 
puse în dezbatere, o să fie și pe grupul consilierilor județeni.  

Domnul Diaconu Vasile a înțeles, dar dumnealor au acest drept să facă 
amendamente la comisii. Consideră că este corect – scrie și în Regulamentul consiliului 
județean. 

Domnul Președinte l-a întrebat dacă cineva i-a oprit să facă amendamentele. 
Domnul Diaconu Vasile i-a răspuns că nu, dar trebuie să lămurească problema 

aceasta cu dezbaterea… 
Domnul Președinte i-a comunicat că dumnealor fac amendamentele pe care le 

consideră.  
Domnul Diaconu Vasile i-a specificat că este corect acest fapt. Problema este că la 

amendamentul acesta de exemplu, nu li s-a dat un raport de specialitate negativ, ci a 
fost invocat termenul „netemeinicie”. Nu cunoaște ce înseamnă aceasta, având în vedere 
faptul că avizul la raportul de specialitate ori este pozitiv ori este negativ. A afirmat: 
„Dacă vă uitați pe raportul de specialitate, o să vedeți că este dat, așa, cu manta, ca să îi 
zic așa”.  

Domnul Președinte i-a comunicat că este o opinie și că are dreptul la opinie. A 
afirmat că „fiecare are dreptul la opinie, dar este pur opinia dumneavoastră”.  

Domnul Diaconu Vasile a susținut că tocmai acest lucru voia să îi comunice. 
Plecând de la faptul că un raport de specialitate de la specialiști trebuie să spună aviz 
pozitiv sau aviz negativ – nu, nu există „netemeinicie”, întreabă ce este asta. 

Domnul Președinte le-a dorit  o zi bună. 
Domnul Iosif Iulian a intervenit: „Și, de asemenea, domnule președinte, aș dori 

ca, pe viitor, să vă abțineți de la a face aceste comentarii cu privire la consumarea 
unor…” 

Domnul Președinte i-a comunicat: „… dar ce ați vrea să vă las pe dumneavoastră 
să faceți comentarii? Zi bună!” 

Domnul Iosif Iulian a solicitat să nu închidă ședința, neavând niciun drept și, fiind 
la acest punct al ordinii de zi, la Diverse, pot face comentarii. 
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Domnul Manoliu Tiberiu–Codruț, adresându-se domnului consilier județean Iosif 
Iulian, i-a menționat că se înregistrează toate. 

 

            Prezentul proces-verbal, fără ștersături sau adăugiri, conține 9 (nouă) pagini și a 
fost prezentat în ședința ordinară a Consiliului Județean Galați din data de                      
28 februarie 2023.     
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